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Övriga mötesdeltagare
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Mötets sekreterare

Hanna Adenholm

Justerare

Max Hagman
Anton Ekström

Mötet öppnas 15:15

Vad har hänt sedan förra mötet?
● En dag med styrIT
● Serverrummet fick ett lås
● Ordförandemöte

Diskussioner:
● P.R.I.T. vill köpa en Subwoofer

- Bakgrund:
- P.R.I.T. vill köpa in en subwoofer. Den modellen de kollat på är en

JBL för ca 14 000. Tanken är att de ska såga ett hål i baren för
att ställa den där och de undrar om detta är okej.

- Diskussion:
- Varför ska vi ha en subwoofer?

- Öka ljudkvalitén i hubben
- Vi har ju ofta musik på i hubben under vardagar
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- Det finns en risk att om volymen under vardagar är
för låg för att basen ens ska gå igång.

- Varför just denna?
- JBL, är ett bra märke med bra kvalité och är ett bra

mellanläge mellan pris och kvalité.
- Var ska den stå?

- De tänker såga hål i baren och sätta på ett nät framför, och
bygga in den i en låda så att inga kan gå fram och bara
ändra volymen

- Det är en bra placering för att ljudet ska låta bra
- Det kan vara jobbigt om man måste stå och jobba

bakom baren
- I och med att man ska ha den länge så kan det vara värt att köpa

något av lite bättre kvalitét,
- Man kan fundera på störningsfaktorer i området,. Detta är dock

något som gäller allmänt och att köpa en bas borde inte göra så
stor skillnad.

- Röstning för att godkänna ett större inköp under detta mötet
men att de måste informera oss om vad de tänker köpa innan de
gör det:

- 6 för
- Beslut: Vi godkänner ett större inköp

● EqualIT vill köpa en till buttonmaker
- Bakgrund:

- Den de beställde blev stulen, den var på rea då men nu är den
inte det

- Diskussion:
- De hade inbrott i bilen

- Beslut: Vi godkänner att de köper in en ny

● TrädgårdsmästerIT vill ha förvaringsutrymme
- Bakgrund:

- Mr. WATT säger att dem har jättemycket grejer som de inte får
plats med. Jag tror han tycker att de vill ha utrymme innan digIT
flyttar ut.

- Diskussion:
- Vad för utrymme ska de få, är det vårt beslut?
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- P.R.I.T tänkte göra en spreadsheet för vilka hyllor som finns
och vilka kommittéer som har dem och kolla om det går
att flytta om lite.

- Kan vi ge dem något innan vi får det lilla serverrummet?
- Nu har serverrummet ett lås och vi har kod.
- Det kan vara aktuellt att kolla över att organisera om för de

andra kommittéerna också.

● snIT vill ha cirka 48 000 kr för pedagogiska priset
- Bakgrund:

- snIT har budgeterat för cirka 8000 för det och vill gärna lägga
mer och ha det på Universeum, men de har också höjt sina
priser därför blir det ännu mer.

- Diskussion:
- Får de pengarna?

- Vi har pengar
- Förra året var det också subventionerat.
- Behöver man vara på universeum? Det finns ju billigare

ställen
- Om man bara sitter i restaurangen och inte ens har

fördrink i akvariehallen eller liknande känns det inte
så värt.

- Mottagningen förra året kostade det 144 000 tusen.
- Det kan vara bra att kolla upp andra ställen att

jämföra med.
- Beslut: Vi godkänner beloppet för den lokalen de hittar men

uppmanar till att kolla upp andra alternativ.

● Officialisera Cloudlords
- Bakgrund:

- Vill vi göra dom officiella? Vad innebär det? Vad är deras
arbetsuppgifter?

- Diskussion:
- Vill vi ha officiella cloudlords?

- Det kan vara bra att tänka på att det inte ska vara för stor
tröskel att gå med. Till exempel vill vi inte skapa en ny
kommittée

- Man kan ha inval under styrelsemöten bara.
- Vad skulle deras arbetsuppgifter vara?
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- De kan få möjligheten till att arra om de vill, men är inget
måste

- Det skulle hjälpa oss att få bättre koll på Lindholmen.
- Vad för “fördelar” skulle de få?

- Exempelvis, PR budget, pengar att arra för etc.
- De skulle kunna få profilering m.m.

- Det är oklart om man får arra där då vi inte riktigt vet hur det är
med dispositionsavtalet

- Beslut: Vi skriver en proposition

● Studentbarmoteren (barm-o-teren) (barbropeden)
- Bakgrund:

- Vi behöver göra något för att få fler att svara
- Diskussion:

- Vad ska vi göra för något kul?
- Arra något litet.
- Fika under en lunch

- Tårta
- 8*12 portioner + 1 vegansk + 1 glutenfri

- Vi har bestämt datum med PL nästa torsdag.

● Google Workspace för föreningar
- Bakgrund:

- Vi behöver ta beslut om vi ska genomföra detta
- Diskussion:

- Alla föreningar har ju snart årsmöte så vi kan bjuda in de nya då.
- Varför kan inte föreningar vara med på En dag med styrIT också?

- De arrar ju också
- Beslut: Vi bjuder in de nya efter de haft årsmöte

Mötet avslutas 17:38

_______________________
Förste justerare

Max Hagman

_______________________
Andre justerare
Anton Ekström
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